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Hangon vanhusneuvoston kannanotto Länsi- Uudenmaan hyvinvointialueen  
ehdotuksesta vuoden 2024 talousarvioksi ja vuosien 2024-2026 
taloussuunnitelmaksi 

 

 

Hangon vanhusneuvoston kokouksessa 10.11.2023 keskusteltiin Länsi- Uudenmaan 
hyvinvointialueen talousehdotuksesta ja mahdollisista säästöistä. Hangon vanhusneuvoston 
jäsenet ovat erittäin huolissaan siitä, miten ehdotetaan, että säästetään terveys- ja 
sosiaalipalvelussa tulevaisuudessa. Lakkauttamalla palveluita tehdään hyvin lyhytaikaiset 
säästöt, jotka pitkällä aikavälillä tulevat kostautumaan. Kaikkia palveluita ei voi hoitaa 
etätoimintona vaan tarvitaan jatkossakin lähipalveluita. 

Hangossa on hyvin toimiva vuodeosasto ja päivätoiminta ja heidän palvelut ovat erittäin 
tärkeitä Hangon iäkkäille. Tarvitaan myös omaishoitajien jaksamista tukevia palveluita ja 
hyvin toimiva hoitotarvikepalvelu. Terveydenhoitajan terveystarkastukset 5 vuoden välein 
ovat myös iäkkäille hyvin tärkeä palvelu. 

Toivomme tasavertaiset, matalakynnyksen, kaksikieliset- ja ennaltaehkäisevät palvelut. 
Ikääntyneiden ennaltaehkäisevien toimenpiteiden kautta ylläpidetään iäkkäiden 
toimintakykyä, liikkumiskykyä ja fyysistä, psyykkistä ja sosiaalista terveyttä. 

 
 

Hankolaisten iäkkäiden lähipalvelut on turvattava myös tulevaisuudessa. Hangon 
vanhusneuvosto ei hyväksy, että iäkkäille suunnattujen palveluiden kehitys viedään 
taaksepäin, eikä hyväksy sellaisia säästöehdotuksia, mitkä vaarantavat Hankolaisten 
iäkkäiden elämää.   

 

 

Tehtäväksi saaneena,  
Hanna Österlund 
Hangon vanhusneuvoston sihteeri 
 



 
 


